
 
 
 
 
 
 
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen over ‘Inzamelaar van batterijen Van 

Peperzeel in Lelystad’ 
 
Datum: 24 augustus 2021  
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over de ‘Inzamelaar van batterijen Van Peperzeel in Lelystad’ 
 

• Is het College bekend met het artikel van 20 augustus 2021 van Omroep 
Flevoland1 met als titel ‘Inzamelaar van batterijen Van Peperzeel moet 
weg’ en het artikel2 van 24 augustus 2021 met als titel ‘Lelystad wil advies 
over risico's Van Peperzeel’ waarin wordt gesteld dat de onderneming daar 
officieel niet thuishoort, omdat de bedrijfsactiviteiten strijdig zijn met het 
bestemmingsplan?  

• In deze artikelen worden een aantal feiten opgesomd waaronder: 
• ‘Uit stukken van de omgevingsdienst blijkt dat bij de oprichting in 2007 

al letterlijk in de stukken staat: "Gelet op de gevraagde activiteiten voor 
de oprichtingsvergunning van 2007 en het toen geldende Bevi moet 
geconstateerd worden dat de activiteiten binnen de inrichting bij de 
oprichting al onder de werkingssfeer van het BEVI vielen." ‘ Kan het 
College aangeven waarom de onderneming van 2007 tot juli 2021 
niet als Besluit externe veiligheid inrichtingen (BEVI) is 
aangemerkt. Zo nee, waarom niet?  

• Pas sinds juli 2021 is de onderneming als BEVI onderneming 
aangemerkt. Kan het College aangeven wat de lessen zijn die 
geleerd zijn m.b.t. dit dossier en dan met name over de 
samenwerking tussen de gemeente Lelystad, de provincie 
Flevoland en de omgevingsdienst OFGV. Zo nee, waarom niet? 

• ‘De provincie Flevoland en de gemeente Lelystad zijn verplicht om 
mensen in de buurt van zo'n bedrijf te beschermen (…) Deze 
zogenoemde BEVI-regels beperken de risico's als er iets mis gaat. En 
dat er iets kan gebeuren, is niet ondenkbaar, want er is al meerdere 
keren brand geweest bij Van Peperzeel. Vorig jaar bijvoorbeeld nog en 
in 2015 ontplofte buiten bij het bedrijf een container lithium-ion 
batterijen. Daarbij kwam veel rook vrij. Ook in 2009 was er brand.’ Kan 
het College aangeven of in de jaren van 2007 t/m 2021 de 
volksgezondheid van mensen in de buurt van de onderneming in 
gevaar is geweest? Zo nee, waarom niet? 

• ‘De gemeente Lelystad wil advies van de Veiligheidsregio Flevoland 
over de risico's van het bedrijf Van Peperzeel op bedrijventerrein 

 
1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/249387/inzamelaar-van-batterijen-van-peperzeel-moet-weg  
2 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/249774/lelystad-wil-advies-over-risico-s-van-peperzeel   

https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/249387/inzamelaar-van-batterijen-van-peperzeel-moet-weg
https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/249774/lelystad-wil-advies-over-risico-s-van-peperzeel


Larserpoort.’ Kan het College aangeven of de provincie Flevoland 
en de Omgevingsdienst OFGV hierbij ook betrokken gaan 
worden? Zo nee, waarom niet? 

• Kan het College met 100% zekerheid aangeven dat er geen 
vergelijkbare situaties zijn in de provincie Flevoland waarbij 
ondernemingen gevestigd zijn die als BEVI zouden moeten worden 
aangemerkt maar waarbij dit niet het geval is. Zo nee, waarom niet?  

• Kan het College aangeven waarom de leden van de Provinciale 
Staten Flevoland dit nieuws via Omroep Flevoland moeten 
vernemen en niet geinformeerd zijn via de reguliere communicatie 
middelen die het College tot zijn beschikking heeft? Zo nee, 
waarom niet? 

 
Namens de fractie van JA21, 
 
Eric Raap 
 


